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 Instemmen raad voor het project intieme vaarroute gevraagd besluit 
 
Vragen: 

Bladzijde 1 punt d) er staat dat indien nodig onteigening van bruggen in  
de Zeugstraat. 

1) Hoe gaat de gemeente dit bij de ondernemers verkopen? Zeker bij 
de ondernemers die voor hun bedrijf afhankelijk zijn bereikbaar te 
blijven via een brug, als deze wordt verhoogd kan dat niet meer. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Antwoorden: 
 

1. Het college hoopt uiteraard dat bestuursdwang of onteigening niet 
nodig is en dat we tot een gezamenlijk plan kunnen komen.  
Onderzocht zal moeten worden hoe ontsluiting voor de eigenaren 
geborgd blijft. 
 
Het project staat of valt met het feit of alle eigenaren mee doen. Dit is 
wel belangrijk voor de raad om in haar afweging mee te nemen bij 
het evt. beschikbaar stellen van de middelen. Je loopt anders het risico 
met een ‘halve’ vaarroute te eindigen. De bereidheid om ultimo 
instrumenten als bestuursdwang en onteigening in te zetten toont aan 
dat de politiek bereid is door te pakken om de ambitie tot uitvoering te 
brengen. 
 
Overigens voldoen de bruggen op dit moment ook niet aan de eisen 
van het bestemmingsplan waarbij de hoogte 1.25 meter zou moeten 
zijn.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 



  

 

   

 
 

 
 

 

 


